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          Тема выпускной квалификационной работы: «Совершенствование механизма взаимодействия органов государственной власти и малого и среднего бизнеса». Данная работа посвящена исследованию механизмов взаимодействия органов государственной власти и бизнеса. Задачи, которые решались в ходе исследования: 1. Изучить основные понятия, сущность, основы взаимодействия государственных органов власти и бизнеса в Российской Федерации. 2. Выявить современные механизмы взаимодействия органов государственной власти и малого и среднего бизнеса в Российской Федерации. 3. Рассмотреть зарубежный опыт взаимодействия государства и бизнеса. 4. Выявить особенности методов и форм государственной поддержки малого и среднего бизнеса в Российской Федерации. 5. Провести оценку современного состояния бизнес-сферы: отраслевой и региональные аспекты. 6. Проанализировать проблемы взаимодействия государственных органов власти и бизнеса. 7. Выявить направления совершенствования регулирующей деятельности государственных органов власти в части взаимодействия с бизнесом. 8. Разработать рекомендации по совершенствованию механизма взаимодействия органов государственной власти и малого и среднего бизнеса. В рамках прохождения практики в дистанционном формате изучена деятельность Комитета по промышленной политике, инновациям и торговле Санкт‑Петербурга. В результате было проанализированы особенности современного состояния бизнес-сферы в РФ. Разработаны и обоснованы практические рекомендации по совершенствованию механизма взаимодействия органов государственной власти и малого и среднего бизнеса.
        

        
          The topic of the final qualifying work: «Improving the mechanism of interaction between public authorities and small and medium-sized businesses». This work is devoted to the study of mechanisms of interaction between public authorities and business. Tasks that were solved during the study: 1. To study the basic concepts, essence, and fundamentals of interaction between state authorities and business in the Russian Federation. 2. To identify modern mechanisms of interaction between public authorities and small and medium-sized businesses in the Russian Federation. 3. Consider the foreign experience of interaction between the state and business. 4. To identify the features of methods and forms of state support for small and medium-sized businesses in the Russian Federation. 5. To assess the current state of the business sphere: sectoral and regional aspects. 6. Analyze the problems of interaction between state authorities and business. 7. Identify areas for improving the regulatory activities of state authorities in terms of interaction with business. 8. Develop recommendations for improving the mechanism of interaction between public authorities and small and medium-sized businesses. As part of my internship in a remote format, I studied the activities of the Committee on Industrial Policy, Innovation and Trade of St. Petersburg. As a result, the features of the current state of the business sphere in the Russian Federation were analyzed. Practical recommendations on improving the mechanism of interaction between public authorities and small and medium-sized businesses have been developed and substantiated.
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